

Title (en)

Depilation apparatus.

Title (de)

Epilationsapparat.

Title (fr)

Appareil à épiler.

Publication

EP 0456915 A1 19911121 (DE)

Application

EP 90201250 A 19900517

Priority

EP 90201250 A 19900517

Abstract (en)

Depilation apparatus, a driving (3) and a driven roller (4) being provided with toothing (5, 6) and forming a roller pair, the rollers performing a rotary movement which is directed inwards into the apparatus interior in the region of their circumferential engagement. Of each roller pair, the driven roller (4) is toothed (5) all around but the driving roller (3) is only provided with toothing (6) over a part of the circumference, so that the rollers are in engagement with one another only during a part of a rotation of the driving roller. <IMAGE>

Abstract (de)

Epilationsapparat, wobei eine treibende (3) und eine getriebene Walze (4) mit Verzahnung (5, 6) versehen sind und ein Walzenpaar bilden, wobei die Walzen eine Drehbewegung ausführen, die im Bereich ihres umfangsseitigen Eingriffes in das Apparateinnere hinein gerichtet ist. Von jedem Walzenpaar ist die getriebene Walze (4) rundum verzahnt (5), aber die treibende Walze (3) ist nur über einem Teil des Umfangs mit Verzahnung (6) versehen, so dass die Walzen nur während eines Teiles einer Umdrehung der treibenden Walze miteinander im Eingriff sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 26/00

IPC 8 full level

A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 26/0038 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [YD] EP 0345876 A2 19891213 - PHILIPS NV [NL]
- [Y] FR 737028 A 19321206
- [A] US 3911530 A 19751014 - KALFSBEEK JAMES S, et al
- [A] DE 8906774 U1 19890727

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0456915 A1 19911121; JP H04231007 A 19920819; US 5135430 A 19920804

DOCDB simple family (application)

EP 90201250 A 19900517; JP 13868991 A 19910515; US 81420191 A 19911220